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 تعدادی از لامپ های روشنایی زیرگذر پل ماشین رو در محله   
ثامن، بابانظر62 خاموش است.)درخواست رفع نقص(

شاخه های درختان داخل باغچه های حاشیه خیابان اصلی   
در محله آبشار، بولوارنماز، حدفاصل نماز27و 29 به دلیل رشد 
زیاد با خودروهای عبوری برخورد می کند و سبب خسارت به 

رنگ خودروها می شود.)درخواست هرس(

شیب آسفالت در خیابان گلشاد11، کوچه شهید حسینی2   
کد می ماند. مناسب نیست و هنگام بارندگی، آب در محل را

)درخواست اصلاح شیب(

به دلیل پارک خودرو در پیاده رو محله خاتم الانبیا)ص(، توس54،   
نبش خادم الشریعه13 تردد عابران پیاده، به سختی صورت 
و به منظور  می گیرد. شهروند تقاضای نصب میله در پیاده ر

جلوگیری از ورود خودرو را دارد.)درخواست اقدام(

زعباسی، شهید    زمین بایر غیرمحصور در محله شهید فرامر
فرامرزعباسی42 به محل انباشت زباله ها تبدیل شده است. 
شهروند درخواست اخطار به مالک برای دیوارکشی اطراف 

زمین مذکور را دارد.)درخواست اقدام(

سرعت کاه نصب شده در بولوار پنجتن، حد فاصل پنجتن 61 و   
63 تخریب شده است و سبب خسارت به لاستیک خودروها 

می شود.)درخواست مرمت(

غ التحصیلان، در ابتدای بولوار،     عرض دوربرگردان در خیابان فار
کم است و اتوبوس ها هنگام دور زدن، دچار مشکل می شوند.

)درخواست بررسی و عریض تر کردن دوربرگردان(

ایستگاه اتوبوس در محدوده وکیل آباد81  فاقد روشنایی است.   
شهروند درخواست رسیدگی دارد.)درخواست اقدام(

خط کشی عابرپیاده در محدوده محله شاهد،  نبش شاهد27،   
دوطــرف معبر به مرور زمــان از بین رفته است.)درخواست 

خط کشی مجدد(

بی12 به سمت    درخت در محله عنصری، خیابان عنصری  غر
) معبر کج شده و در حال سقوط است.)درخواست رفع خطر

ک ســازی شعارهای نوشته شده در    وند درخــواســت پــا شهر
ایستگاه اتوبوس واقع در محله شاهد، نبش شریعتی39/1 را 

دارد.)درخواست اقدام(

شهروند درخواست جمع آوری یک قلاده سگ ولگرد از محله   
فرهنگیان، بولوار فلاحی7 را دارد.)درخواست اقدام(

  الو الو 137137؟؟            

ستون »الو137« صدای شماست که به مرکز ارتباطات مردمی شهرداری 
 مشهد رسیده است تا ما به عنوان رسانه شما،آن را به گوش مسئولان برسانیم 

و از مسئولان خواسته هایتان را  مطالبه کنیم.

 به زمین های بولوار کرامت
اجازه ساخت و ساز داده شد

رحمتی|رحمتی| ساخت وساز در همه مناطق 

کسب وکار آن  ونق  شهر با آبادی و ر
ن  ین میا ر ا . د ست ه ا ا منطقه همر
زمین های اطراف بولوار جدید کرامت 
ین قضیه مستثنا نیستند و  ز ا نیز ا
ح سؤالی از  مالکان این زمین ها با طر
شهرآرا خواستار پیگیری ساخت وساز 
در این بولوار شدند. یکی از شهروندان 

می به  ه پیا د و ین محد ر ا کن د سا
ستون صدای مردم شهرآرا ارسال کرد: 
از شهرداری منطقه ۵ بپرسید که چه 
زمانی قرار است مردم این منطقه از 
بلاتکلیفی خارج شوند و در این ارتباط 
ی  مین ها ر ز ز د سا خت و ن سا مکا ا
که  ما فراهم شود؟ بی شک تا زمانی 
ساخت وسازی نباشد رونق اقتصادی 

در منطقه وجود ندارد. لطفا پیگیری 
کنید.  خبرنگار شهرآرا برای دریافت 
پاسخ، پیام این شهروندان را با شهردار 

منطقه ۵ در میان گذاشت. 
گفت:  حسن صالحی فرد در این باره 
درباره این زمین های رها شده در 
دوطرف معبر بولوار کرامت باید گفت 
که این زمین ها از مجتمع المهدی 

کرامت که  شروع می شود و تا تقاطع 
 تقاطع الزهرا)س( نام گذاری شده است 
ادامه دارد. صالحی فرد افزود: موردی 
برای منع ساخت وجود ندارد و مالکان 
می توانند با مراجعه به شهرداری پروانه 
م به  ا قد ند و ا خت بگیر ز سا و مجو
ساخت و ساز کنند. وی ادامه داد: در آن 
محدوده ما زمین رها شده ای که اجازه 

ساخت و ساز نداشته باشد، نداریم. 
ی  ر ا د شــهر  : د و فــز ا د  لحی فــر صا
آمادگــی کامــل بــرای صــدور مجوزهــای 
ساخت وســاز را دارد و شــهروندان 
ی  ز ســا ر قســمت شهر ننــد د ا می تو
شــهرداری منطقــه ۵ مجوزهــای مــورد 
ــاز را تهیــه کننــد و زمین هــای خــود را  نی

بســازند.

معتادان 
خیابان های منتهی 
به حرم در دو شیفت 
جمع آوری می شوند

کنون طرح های بسیاری  رحمتی|رحمتی| تا

برای جمع آوری معتادان در شهر 
که  ح  هایی  اجرا شده است؛ طر
هدف و اصل اجرای آن ها ایجاد 

امنیت و آسایش شهروندان بوده است.
به دلیل حضور مجاوران و زائران بارگاه منور رضوی، 
یکی از محدوده های حساس کلان شهر مشهد که باید 
نماد و شاخص آرامش و زیبایی باشد، خیابان های 
منتهی به حرم مطهر رضوی است. در این راستا 
دستگاه های مختلف همواره در تلاش اند تا چهره 

این بخش از شهر زیبا باشد. مجتبی گروسی، شهروند 
دغدغه مند مشهدی، چند روز قبل با ارسال عکسی 
به صفحه صدای مردم شهرآرا گلایه ای از وضعیت یکی 
ح کرد: در  از خیابان های محدوده حرم مطهر مطر
محدوده کوچه شیرازی۱۷ و همچنین پشت باغ موزه 
نادری، برخی معتادان کارتن خواب حضور دارند! 
متأسفانه هر روز این معتادان سوژه عکس گردشگران 
و زائران خارجی هستند. آیا وقت آن نرسیده است 
که با تدبیری، دست کم این افراد از این قسمت شهر 

ک سازی شوند؟ پا

خبرنگار شهرآرا پیام این شهروند دغدغه مند را به 
3 منتقل  مسئول امور سدمعبر شهرداری منطقه
کرد. محمدرضا سالاری پیرو گله این شهروند گفت: 
کارتن خواب ها با سازمان  جمع آوری متکدیان و 
فرهنگی و خانه سبز است. وی ادامه داد: با این حال، 
واحد سد معبر منطقه هر روز در دو شیفت برای رفع سد 
معبر این افراد در اطراف آرامگاه نادری اقدام می کند.

سالاری در ادامه توضیح داد: همچنین واحد سد 
معبر شهرداری منطقه3 درباره انگشترفروش های این 
محدوده اقداماتی برای رفع سد معبر انجام می دهد.

روبه رو

 شهرداری

174…0915- پیاده روهـای انتهـای �
خیابان شهید مفتح، نزدیک چهارراه 
امـت، بـا وجـود بازارهـای فـراوان از 
 ، ر ا ز ۲ و پارک بـا ۱و جملـه فردوسـی
بعدازظهرهـا به ویـژه از سـاعت۶ بـه 
غ اسـت. از طـرف  بعـد بسـیار شـلو
دیگـر، موتورسـواران در ایـن پیـاده رو  بـا 
سرعت حرکت می کنند. تردد این گونه 
موتورسـواران بـرای مـردم و افـرادی 
کـه قصـد دارنـد از ایـن مجتمع هـای 
تجـاری اسـتفاده کننـد، دردسـرآفرین 
خواهـد بـود. کسـبه ایـن محـدوده نیـز 
وسایلشـان را بیـرون مغـازه می گذارنـد، 
کـه همـه  ش هـا  و جیل فر ه آ یـژ به و
وسایلشان را بیرون می گذارند، مانعی 
بـرای رفت وآمـد مـردم می شـوند. از 
شـهرداری تقاضـا می کنیـم فکـری بـه 

حـال ایـن وضـع کنـد.
758…0935-  تمام آسانسورها و �

پله برقی های ایستگاه های خط  یک 
مترو روان هستند، چرا آسانسورهای 
منطقه احمدآباد خراب است؟ چرا 
یل  سا قت و ز سر ی ا گیر ی جلو ا بر
ه  ستگیر نند د قک ها ما تا خل ا ا د
که برای سال خورده ها لازم است، 

نگهبان قرار نمی دهند؟
دولت

ن � ا گــر ر کا فکــر  بــه  لــت  د و ا  چــر
نیســت؟ مــن کارگــر خدماتــی یکــی 
از فروشــگاه های مشــهد بــا حقــوق 
۱۱میلیــون تومــان هســتم. از طرفــی، 
سه فرزند مدرسه ای دارم و مستأجرم 
و بایــد ماهانــه ۶میلیــون تومــان بابــت 
اجاره خانــه پرداخــت کنــم. دیگــر هیــچ 
چیــزی از حقوقــم نمی مانــد. بــا ایــن 
وضــع چــه کار می توانــم انجــام دهــم؟ 
از بچه هایــم خجالــت می کشم!ســفره 
کوچک تــر  کوچــک و  وز  وزبــه ر مــا ر
می شــود. دولــت بــه فکــر کارمندهــا 
و بازنشســتگان هســت، ولــی بــه فکــر 
کارگــران کــه قشــر زحمت کــش جامعــه 

هســتند، نیســت.

یزدی- متأسفانه برخی افراد در �
دستگاه های دولتی و اجرایی درحال 
ایجاد نارضایتی بین مردم به ویژه 
کنون به جوانانی  جوانان هستند. ا
کرده اند و  که ماه ها پیش ثبت نام 
در نوبت وام ازدواج هستند، زنگ 
می زنند و می گویند وام شما منتفی 
شده است، به یک بانک دیگر بروید 
کنید. این همان  و دوباره ثبت نام 

نارضایتی مردمی است.
اقتصاد

ح سبد کالا قرار � 385…0915- طر
بود ادامه داشته باشد، چرا هیچ 
گزارشی  خبری از آن نیست؟ لطفا 

تهیه کنید.
نیروی انتظامی

! لطفا � ن شهر لا - مسئو ند و شهر
امنیت مردم  را در اولویت قرار دهید. 
این  چه وضعی است؟ هر روز شاهد 
سرقت توسط معتادان شهر هستیم 
چ گونه سبز می شوند، حتی در  که قار
ج شهر و در روستاها هم سرقت  خار

زیاد شده است.
شرکت برق

شهروند- چند شب پیش، درست �
در زمان بارندگی، منطقه قاسم آباد 
 . شت ا د ق  بر قطعی  حله  مر سه 
نوسانات برق باعث خرابی و آسیب و 
خسارت به لوازم و تجهیزات وسایل 
کنید  برقی می شود. لطفا پیگیری 
که چرا باید در ایام پاییز و زمستان 
این گونه با قطعی برق روبه رو باشیم؟

متفرقه

وستاهای مسیر � 369…0915- ر
جاده کلات به انبار و محل احتکار کالا 
و ارزاق مردم تبدیل شده اند. تبدیل 
گاوداری ها و زمین کشاورزی به سالن 
و سوله و اجاره دادن آن ها به تجار و 
عمده فروشان برای انبارکردن کالا و 
موادغذایی، اقدامی نابخشودنی 
است، زیرا با عرضه قطره چکانی به بازار 
سعی می کنند سود بیشتری کسب 
کنند. چرا نظارتی بر این حوزه نیست؟

با ما در ارتباط باشید
3   پيامـــک 0 0 0 7 2 8 9
shahraramardom   آی دی روبیکا
0   شماره ایتا، آی گپ و روبیکا 9 0 5 4 6 5 8 0 6 0
Shahraranews@mashhad.ir   رایانامـــه

سـتون »صدای مردم« روزنامه شـهرآرا منتشر 
کننـده پیام هـای مردمـی اسـت و صحت آن 

بر عهده فرسـتنده پیام اسـت.

حرف 
مردم
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ــ
سـ
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والدین از دیررسیدن لباس فرم های مدارس و کیفیت نداشتن و نامناسب بودن اندازه آن ها گله مندند

نافرمی لباس فرم مدارس!
معاون دانشگاه آزاد اسلامی استان: این موضوع کشوری است اما بابت تأخیر عذرخواهیم

مرجانه حسین زاده

بـا اینکـه چهـل روز از ابتـدای سـال 
تحصیلـی گذشـته، هنـوز ماجـرای 
لباس فـرم مـدارس داغ اسـت! 
نمونـه آن گلایـه والدیـن یکـی از ایـن 
واحدهـای آموزشـی، یعنـی مجموعـه مـدارس سـما 
در مشـهد اسـت. والدیـن می گوینـد ایـن مـدارس بـا 
وجـود دریافـت مبالـغ متفـاوت بـرای لباس فـرم از 
والدیـن، هنـوز لباس فرمـی بـه دانش آمـوزان تحویـل 
نداده انـد. برخـی والدیـن کـه در هفته هـای گذشـته 
لباس فرم دریافت کرده اند، از اندازه لباس و کیفیت 

آن در مقابـل هزینـه دریافت شـده گله مندنـد.
کانال هـای  ، خبـری در  بیسـتم تیرمـاه امسـال
اطلاع رسـانی ایـن مجتمـع آموزشـی در ایتـا منتشـر 
کـی از برگـزاری جلسـه ای در زمینـه  کـه حا شـد 
چگونگـی تهیـه لباس فـرم بـرای دانش آمـوزان ایـن 
مجتمـع آموزشـی بـرای سـال تحصیلـی کنونـی بـود. 
در آن جلسـه معـاون امـور مـدارس دانشـگاه آزاد 
اسـلامی اسـتان خراسـان رضوی و جمعی از مدیران 
سـمای کشـور نیـز حضـور داشـتند. در آن خبـر درج 
شـده بـود کـه »امسـال البسـه مـدارس سـمای کشـور 
به صـورت هماهنـگ از سـوی دانشـگاه آزاد اسـلامی 
و سـازمان سـما تولید خواهد شـد«. در ادامه جلسـه 
و بـا توضیحاتـی کـه بـه والدیـن داده شـد، هزینـه ایـن 

لباس فـرم از والدیـن دریافـت شـد.
با وجود این، با گذشت چند هفته از آغاز سال 
تحصیلی، اولیای چند واحد از این مدارس از میزان 
پرداخت های متفاوت و همچنین دیررسیدن 
لباس فرم، بسیار گله مندند و دنبال پاسخی برای 
این اوضاع نابسامان و این بی تدبیری هستند. 
یکی از این والدین در پیامکی به ستون صدای 
مردم نوشت: فرزند من در شعبه کوهسنگی درس 
می خواند و هنوز با لباس معمولی به مدرسه می رود. 
گر قرار بود این گونه به مدرسه برود، چرا از ما پول  ا
لباس فرم گرفتند؟! ما که سر وقت اعلام شده هزینه 

را پرداخت کردیم.
یکی دیگــر از مــادران کــه فرزنــدش در شــعبه دیگــری 
از ایــن مجتمــع آموزشــی درس می خوانــد و لبــاس 
فــرم بــه دستشــان رســیده اســت نیــز بــرای مــا نوشــت: 
امسال وقتی با دیگر والدین صحبت کردم، متوجه 
شــدم از هرکــدام از خانواده هــا مبلــغ متفاوتــی بــرای 
لباس فــرم بچه هــا گرفته انــد! آیــا آموزش وپــرورش 
بــر ایــن وضعیــت نظــارت نمی کنــد؟ هرکســی هــر 
مبلغــی بخواهــد دریافــت می کنــد و کســی متوجــه 

نمی شــود!
خبرنگار شهرآرا به دنبال دریافت پاسخ به سراغ 
س  ر ا ن مد سسا هنگی مؤ ی هما ا ر ئیس شو ر
غیردولتی خراسان رضوی رفت و گلایه ها و شکایات 
ح کرد.  اولیای دانش آموزان این مدارس را مطر
سیدجواد اسدیان گفت: تهیه لباس های فرم در 
مدارس تابع دستورالعملی  است که همه مدارس از 
جمله مدارس دولتی و غیردولتی را شامل می شود.

اسدیان ادامه داد: براساس این دستورالعمل، 

مدیران مدارس باید با تولیدکنندگان لباس قرارداد 
ببندند.

عضو شورای راهبردی و نظارت بر مدارس غیردولتی 
کشور در وزارت آموزش و پرورش، گفت: فهرستی از 

ک که مجاز  این تولیدکنندگان پوشا
هستند با اداره آموزش وپرورش طرف 
قرارداد باشند، از طرف این اداره در 
اختیار مدارس قرار می گیرد و این 
قرارداد بین مدیر مدرسه و تولیدکننده 

بسته می شود.

تعزیرات عهده دارِ نظارت است  

وی افزود: در این میان، تعزیرات نیز 
بر این قراردادها نظارت می کند، اما 
ج از این فهرست،  گر مدارس، خار ا
ک  قراردادی را با تولیدکننده پوشا
ببندند، درواقع خلاف مقررات اداره 

آموزش وپرورش عمل کرده اند.
 اسدیان درباره نحوه قیمت گذاری فرم مدارس 
گفت: مسئولان مربوط برای قیمت تمام شده 
لباس  فرم مدارس سقفی را در نظر گرفته اند که این 

عدد هر سال عددی مشخص است.
وی تصریح کرد: این قراردادها در اوایل تابستان به 
مدارس ابلاغ می شوند و مدیر مدرسه و تولیدکننده 
باهم قرارداد می بندند تا تولید کننده برای تولید 
لباس فرصت داشته باشد و نهایتا تا اواخر شهریور 

لباس فرم به دست دانش آموزان برسد.
رسیدن لباس فرم مدارس  اسدیان درباره دیر
سما و همچنین زمان قراردادهای مدارس و 
تولیدکنندگان لباس، افزود: یک دلیل دیررسیدن 
لباس فرم یک واحد آموزشی، تولید کننده است که 

به تعهدات خودش عمل نمی کند و مدارس را گرفتار 
مشکل می کند و خانواده ها به دنبال آن، مدرسه را 

مقصر می دانند.
سیدجواد اسدیان ادامه داد: از طرفی، شاید قرارداد 
بین مدارس و تولیدکننده دیر بسته 
شده باشد، بنابراین در این مورد که 
استثناست، باید ببینیم چه زمانی و 
با چه کسانی این قرارداد بسته شده 
است. با وجود آنکه تعداد مدارس 
یاد است، این  غیردولتی ما بسیار ز
مشکل را ندارند و دانش آموزان این 
مدارس از ابتدای سال با لباس فرم به 

مدرسه می  روند.

دیررسیدن فرم مدارس به دست   

دانش آموزان، قابل قبول نیست!

وی افزود: از نظر مسئولان این حوزه، 
ست  س به د ر ا م مد ن فر سید ر یر د
دانش آموزان قابل قبول نیست و تولیدکنندگان باید 
براساس معاهداتی که دارند، فرم مدارس را به موقع 

به دست دانش آموزان برسانند.

مسئول،  روابط عمومی مدارس سماست  

خبرنگار شهرآرا به دنبال این پاسخ، سراغ مدیر 
شعبه کوهسنگی مدرسه سما رفت و این موضوع 
را با او در میان گذاشت. مدیر این واحد آموزشی 
گفت: اولیای دانش آموزان از اول تیرماه تا اوایل 
شهریورماه داخل سایت کشوری ثبت نام کردند و 
این موضوع به صورت کلی به روابط عمومی مدارس 

سما مربوط می شود.
وی افزود: ما فقط لباس فرم را دریافت و توزیع 

می کنیم. در چند روز گذشته نیز بخشی از لباس ها 
به دانش آموزان تحویل داده شده است.

پس از آن به سراغ امید طلوع، معاون مدارس سما 
رفتیم. او گفت: لباس های مجموعه مدارس سما 
در کل کشور به صورت هماهنگ تولید شده است و 
چند استان مسئولیت تولید این لباس ها را برعهده 
داشتند. هدف هم تأثیرگذاری لباس دانش آموزان 

در حوزه های فرهنگ و سنت و ملی گرایی است.

ایجاد مشکل در شبکه توزیع، علت تأخیر است  

گفت: مشکل تأخیر ارسال لباس فرم برای  وی 
برخی مدارس به ایجاد مشکل در شبکه توزیع 
برمی گردد. این موضوع نیز توسط سازمان مرکزی 
سما و دانشگاه آزاد اسلامی برطرف شد و در همین 
چند روز گذشته بیشتر لباس ها به دست بچه ها 

رسیده است.
ن  ستا می ا سلا د ا ا ز آ ه  نشگا ا ی د ن سما و معا
خراسان رضوی گفت: درباره عده ای که لباس ها 
را نگرفته اند، باید به این نکته نیز اشاره کرد که در 
زمان مقتضی ثبت نام لباس در سامانه، اهمال کاری 
کرده اند و این موضوع سبب زمان برشدنِ رسیدن 

لباس فرم به دانش آموز شده است.
ج از سیستم واحد  طلوع گفت: این موضوع خار
کشوری است  مشهد و خراسان رضوی بوده و 
ج است؛ اما در هر صورت  و از اختیارات ما خار
برای ایجاد این مشکل از والدین و دانش آموزان 

عذرخواهی می کنیم.
لان هــم لباس هــا در حــال توزیــع  وی افــزود: ا
اســت و در هــر مدرســه یــک خیــاط مســتقر شــده 
ــرای  ــزرگ اســت، ب ــا ب ــه کوچــک ی ــا لباس هایــی را ک ت

بچه هــا انــدازه کنــد.

این موضوع خارج از 
سیستم واحد مشهد 

و خراسان رضوی 
است و کشوری 

است و از اختیارات 
ما خارج است؛ 
اما در هر صورت 
برای ایجاد این 
مشکل از والدین 
و دانش آموزان 

عذرخواهی می کنیم

کثیفی سرچراغ ها 
علت روشنایی کم 
بوستان مهر

، کوتاه شدن روز ها و  رحمتی| با آغاز فصل پاییز
بلند شدن شب ها پیاده روی در پارک و فضای 
آرام و دل نشین شبانگاهی یکی از آسان ترین راه ها 
برای تمدد اعصاب و ایجاد آرامش برای شهروندان 
است، اما گاهی وجود روشنایی و نور کم سبب 
عدم امنیت می شود و شهروندان با ترس سرقت 
یا زورگیری در تاریکی روبه رو می شوند. همین 
مسائل سبب می شود که استفاده از پارک ها برای 
شهروندان با چالش روبه رو شود. شهروندی در 
این ارتباط پیامی به شهرآرا داد و درخواست کرد که 
روشنایی این پارک بهبود یابد تا شهروندان بدون 

ترس بتوانند از این فضای سبز استفاده کنند. پیام 
ح بود: بوستان مهر حدفاصل  شهروند به این شر
کمی دارد. به  بابانظر100 و 102 روشنایی بسیار 
همین دلیل سرقت های بی شماری در آن صورت 
می گیرد. خواهشمندیم روشنایی بیشتری را در این 
بوستان اعمال کنید تا بتوانیم از آن استفاده کنیم. 
خبرنگار شهرآرا درخواست این شهروند را ابتدا با 
شرکت توزیع برق مشهد در میان گذاشت. علیرضا 
بوستان ها  روشنایی  گفت:  باره  این  در  کاشی 
شهرداری  با  منطقه  هر  خطی  بوستان های  و 
همان منطقه است. در ادامه خبرنگار شهرآرا این 

موضوع را از شهردار منطقه 5  جویا شد. حسن 
صالحی مفرد در رابطه با روشنایی این بوستان 
این طور پاسخ داد: در دو سال گذشته کل نور این 
بوستان بازپیرایی و اصلاح شد. وی ادامه داد: ولی 
احتمال اینکه این سرچراغ ها کثیف شده باشند 
وجود دارد. شهردار منطقه 5 در ادامه اظهارکرد: 
مقرر شد کارکنان بوستان مهر نظافت کلی برای 
این سرچراغ ها انجام دهند تا نور این بوستان 
افزایش یابد. وی افزود: روشنایی این بوستان از 
نظر فنی در شرایط استاندارد کامل است، بنابراین 
با تمیز کردن سرچراغ ها مشکل برطرف خواهد شد.

خبر

گزارش

پیگیری  پیام  مردم


